
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 4. juli 2018 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1181 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1181:  

”Vil ministeren oplyse udviklingen i antallet af sygehuse i Danmark med akutmodta-

gelse fra 2007 frem til d.d.? ” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperiode er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fri-

sten. Jeg forventer at kunne fremsende en endelig besvarelse primo september 2018. 
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